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Protokół Nr BRM.0002.11.2021 

45. sesji Rady Miejskiej w Olecku  

odbytej w dniu 29 października 2021 roku  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Olecku 

Sesję rozpoczęto 29 października 2021 r. o godz. 13:00. 

Zakończono o godz. 17:33 tego samego dnia. 

Sesji przewodniczyła:  

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Olecku – Alicja Stefanowska  

Protokołowała: 

Starszy inspektor Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru UM – Małgorzata Adameit 
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Do punktu 1 – Otwarcie sesji i ustalenie porządku obrad. 

Otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej. Witała radnych 

uczestniczących w sesji, Burmistrza Olecka – Karola Sobczaka, Zastępcę Burmistrza – Sylwię 

Wieloch oraz mieszkańców oglądających transmisję i obecnych na sali. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, iż sesja jest nagrywana i transmitowana, a 

nagrania będą udostępnione na gminnej stronie internetowej, natomiast klauzula 

informacyjna dotycząca przetwarzania danych osobowych została podana do publicznej 

wiadomości poprzez umieszczenie na gminnej stronie internetowej oraz wywieszenie jej 

przed wejściem do sali konferencyjnej. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

poinformowała, że radna Alicja Nowik uzyskała wyróżnienie Polskiej Federacji Edukacji w 

Diabetologii za zasługi, które przyczyniają się do rozwoju edukacji i promocji zdrowia. 

Wspólnie z burmistrzem złożyła radnej gratulacje i podziękowania. 

Poprosiła radnych o potwierdzenie w systemie eSesja obecności na sesji. 

Na podstawie listy obecności Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła,  

że na stan 21 radnych, w sesji uczestniczy 19 radnych, co stanowi wystarczające kworum do 

odbycia sesji i podejmowania prawomocnych uchwał.  

Jeden radny przybył na sesję podczas jej trwania. 

W załączeniu do protokołu: raport obecności radnych. 

Obecni radni: 

1. Janina Anuszkiewicz 

2. Jarosław Bagieński 

3. Rafał Cezary Bielawski 

4. Dawid Bondarenko 

5. Jakub Dziubiński 

6. Paweł Giełazis 

7. Ferdynand Grodzicki 

8. Anna Kaczor 

9. Józef Krajewski 

10. Wojciech Leonarczyk 

11. Renata Małgorzata Maciąg 

12. Mariusz Miłun 

13. Alicja Nowik 

14. Wacław Olszewski  
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15. Marian Prusko 

16. Wojciech Rejterada 

17. Marcin Roszko 

18. Alicja Stefanowska 

19. Grzegorz Wróblewski 

20. Wioletta Dorota Żukowska 

Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i ustalenie porządku obrad.  

2. Uwagi i wnioski Sołtysów, radnych Oleckiej Rady Młodzieżowej i Oleckiej Rady Seniorów 

oraz innych osób zainteresowanych, dotyczące projektów uchwał. 

3. „Głos wolny, wolność ubezpieczający”. 

4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Olecku na rok 2021, 

b) zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości diet radnych, 

c) nadania medalu „Zasłużony dla Olecka”, 

d) zmieniającej uchwałę w sprawie statutu Regionalnego Ośrodka Kultury w Olecku 

„Mazury Garbate”, 

e) wyrażenia zgody na ponowne wynajęcie lokalu użytkowego, 

f) Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń 

kanalizacyjnych na lata 2021-2024, 

g) zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umów o świadczenie 

usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego, 

h) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

i) zmiany budżetu Gminy Olecko na 2021 rok, 

j) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2021-2032. 

5. Przyjęcie opinii: 

a) o sposobie wywiązywania się z obowiązków służbowych przez Burmistrza Olecka 

Karola Sobczaka, 

b) o sposobie wywiązywania się z obowiązków służbowych przez byłego Burmistrza 

Olecka Wacława Olszewskiego. 
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6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych  

w okresie od ostatniej sesji. 

7. Informacja Burmistrza Olecka o działalności w okresie między sesjami. 

8. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2020/2021. 

9. Analiza oświadczeń majątkowych. 

10. Analiza inwestycji „Modernizacja istniejących sieci w celu ograniczenia strat ciepła oraz 

likwidacji niskiej emisji w systemie ciepłowniczym PEC Olecko”, w tym omówienie umowy 

na zakup ciepła od prywatnego przedsiębiorcy – referat Komisji Planowania, Budżetu i 

Gospodarki Rady Miejskiej w Olecku.  

11. Oświadczenia i wystąpienia radnych. 

12. Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi i wnioski do porządku obrad sesji. 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak  

zgłosił wniosek o zmianę porządku obrad poprzez ujęcie w punkcie 4 porządku obrad – 

podjęcie uchwał w sprawach – podpunktów k i l: 

− projektu uchwały w sprawie rocznego programu współpracy na 2022 r. Gminy Olecko 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego, 

− projektu uchwały w sprawie przejęcia przez Gminę Olecko zadania Powiatu Oleckiego 

w zakresie publicznego powiatowego transportu zbiorowego w 2022 r. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zgłosiła wniosek o zmianę porządku obrad poprzez zdjęcie z punku 4 porządku obrad – 

podjęcie uchwał w sprawach – podpunktu c: 

− projektu uchwały w sprawie nadania medalu „Zasłużony dla Olecka”. 

Numeracja pozostałych podpunktów zmieni się odpowiednio. 

Innych wniosków do porządku obrad nie zgłaszano. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
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przypomniała, że zgodnie z artykułem 20 ust. 1a ustawy o samorządzie gminnym, każdy 

wniosek w sprawie zmian w porządku obrad można wprowadzić bezwzględną większością 

głosów ustawowego składu rady. 

Poddała pod głosowanie wniosek Burmistrza Olecka – Karola Sobczaka. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

• zmiany porządku obrad poprzez ujęcie w punkcie 4 porządku obrad – podjęcie 

uchwał w sprawach – podpunktów k i l: 

− projektu uchwały w sprawie rocznego programu współpracy na 2022 r. Gminy 

Olecko z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego, 

− projektu uchwały w sprawie przejęcia przez Gminę Olecko zadania Powiatu 

Oleckiego w zakresie publicznego powiatowego transportu zbiorowego w 2022 r. 

Wyniki głosowania: 

Za: 18,  

Przeciw: 0,  

Wstrzymało się: 1, 

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 2. 

Wyniki imienne: 

Za (18) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub 

Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef Krajewski, Wojciech 

Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, 

Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Wioletta Dorota Żukowska. 

Wstrzymało się (1) 

Marian Prusko. 

Nieobecni (2) 

Adam Chajęcki, Grzegorz Wróblewski. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek uzyskał bezwzględną większość 

głosów i wprowadzono w punkcie 4 – podjęcie uchwał w sprawach – podpunkty k i l. 
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W dyskusji udział wzięli: 

• radny Mariusz Miłun, 

• Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska, 

• radny Dawid Bondarenko – w imieniu Klubu Radnych Olecko Nasze Miasto złożył, na 

ręce przewodniczącej, wniosek o powołanie kapituły opiniującej kandydatów do 

przyznania medalu „Zasłużony dla Olecka”, 

• radny Wojciech Leonarczyk, 

• radca prawny – Łukasz Oniśko. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

poddała pod głosowanie swój wniosek. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

• zmiany porządku obrad poprzez zdjęcie z punku 4 – podjęcie uchwał w sprawach – 

podpunktu c: 

− projektu uchwały w sprawie nadania medalu „Zasłużony dla Olecka”. 

Numeracja pozostałych podpunktów zmieni się odpowiednio. 

Wyniki głosowania: 

Za: 11,  

Przeciw: 8,  

Wstrzymało się: 1, 

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 1. 

Wyniki imienne: 

Za (11) 

Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Wojciech Leonarczyk, Renata 

Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin 

Roszko, Alicja Stefanowska. 

Przeciw (8) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, 

Wacław Olszewski, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 
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Wstrzymało się (1) 

Józef Krajewski. 

Nieobecni (1) 

Adam Chajęcki. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek uzyskał bezwzględną większość 

głosów i zdjęto podpunkt c z porządku obrad. Numeracja pozostałych punktów zmieniła się 

odpowiednio. 

Na tym punkt zakończono. 

Do punktu 2 – Uwagi i wnioski sołtysów, radnych Oleckiej Rady Młodzieżowej 

i Oleckiej Rady Seniorów oraz innych osób zainteresowanych, dotyczące 

projektów uchwał. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

poinformowała, iż nie wpłynęły uwagi do projektów uchwał. 

Na tym punkt zakończono. 

Do punktu 3 – „Głos wolny, wolność ubezpieczający”. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

udzieliła głosu mieszkańcom. 

Mieszkanka Olecka – K. K. 

zapytała o tryb głosowania przez radnych. Jest głos „za”, „przeciw”, „wstrzymujący się”, a co 

to za novum - „nie bierze udziału w głosowaniu”? 

Radca prawny – Łukasz Oniśko 

udzielił odpowiedzi na zapytanie.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

upewniła się, że radny uczestniczący w posiedzeniu, a nie biorący udziału w głosowaniu liczy 

się do kworum. 

Radca prawny – Łukasz Oniśko 
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potwierdził, iż liczy się do kworum.  

Radny Wojciech Rejterada 

odniósł się do sytuacji na posiedzeniu Komisji Oświaty (…) i głosowania nad opinią. 

Mieszkaniec Olecka – M. L.  

zabrał głos w sprawie powołania kapituły. 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

odniósł się do kwestii kworum i głosowania na posiedzeniu Komisji Oświaty (...). 

Radna Anna Kaczor 

zapytała, czy będzie odpowiednio zmieniony protokół z posiedzenia. 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

potwierdził, że zostanie naniesiona poprawka. 

Na tym punkt zakończono.  

Do punktu 4 – Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Olecku na rok 2021  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Mariusz Miłun 

omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, iż komisja przy 6 głosach za i 1 nieoddanym głosie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  
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poinformował, że komisja (obecnych 6 członków) przy 5 głosach za, 1 głosie wstrzymującym 

się pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku na rok 2021. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

• zmiany uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 

Olecku na rok 2021. 

Wyniki głosowania: 

Za: 20,  

Przeciw: 0,  

Wstrzymało się: 0,  

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 1. 

Wyniki imienne: 

Za (20) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub 

Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef Krajewski, Wojciech 

Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, 

Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz 

Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

Nieobecni (1) 

Adam Chajęcki. 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie przyjęcia planu pracy 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku na rok 2021. 
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Uchwała Nr BRM.0007.112.2021 

w załączeniu 

b) zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości diet radnych   

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

omówił projekt uchwały wskazując na wniesioną autopoprawkę burmistrza. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii komisji rady.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, iż komisja przy 6 głosach za i 1 nieoddanym głosie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż komisja przy 6 głosach za i 1 nieoddanym głosie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że komisja (obecnych 6 członków) przy 5 głosach za i 1 głosie wstrzymującym 

się pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie ustalenia wysokości diet radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radna Anna Kaczor 

zapytała, czy przewodnicząca rady sama sobie może przyznać podwyżkę, chodzi o to, że jej 

podpis widnieje na uchwale.  

Radca prawny – Łukasz Oniśko 

w jego ocenie nie ma przeszkód, by przewodnicząca głosowała w swojej sprawie i 

podpisywała uchwałę. Uchwałę podejmuje cała rada. 
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Radni nie zgłaszali innych uwag. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt ww. uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

• zmiany uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet radnych. 

Wyniki głosowania: 

Za: 19  

Przeciw: 0,  

Wstrzymało się: 1,  

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 1. 

Wyniki imienne: 

Za (19) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub 

Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef Krajewski, Wojciech 

Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, 

Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota 

Żukowska. 

Wstrzymało się (1) 

Alicja Stefanowska. 

Nieobecni (1) 

Adam Chajęcki. 

Rada podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia wysokości diet radnych. 

Uchwała Nr BRM.0007.113.2021 

w załączeniu 

c) zmieniającej uchwałę w sprawie statutu Regionalnego Ośrodka Kultury w Olecku 

„Mazury Garbate”   

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 
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omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii komisji rady.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, iż komisja przy 6 głosach za i 1 głosie przeciw pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż komisja przy 5 głosach za i 2 głosach przeciw pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że komisja przy 6 głosach za i 1 głosie przeciw pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie statutu Regionalnego Ośrodka Kultury w Olecku „Mazury Garbate”. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

stwierdziła, iż przejrzała ustawę o organizowaniu i prowadzeniu działalności kulturalnej i 

zwróciła uwagę, że zapis w projekcie uchwały nie jest tak doprecyzowany, jak brzmi w 

ustawie.  

Radca prawny – Łukasz Oniśko 

oznajmił, że zmiana uchwały jest spowodowana odmienną interpretacją przepisów przez 

wojewodę, z którą osobiście się nie zgadza. Nie ma potrzeby cytowania ustawy, w ocenie 

wojewody rada powinna wskazać tryb wyboru dyrektora ośrodka kultury. Wystarczy 

wskazanie jednej z trzech opcji, które ustawa przewiduje.  

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

zapytała, czy jest również szczegółowo opisana kwestia odwołania, skoro jest powołanie. 
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Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

wyjaśniła, że ustawa bardzo szczegółowo reguluje jak powołuje się dyrektora. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

zapytała, dlaczego zostały pominięte słowa: „(…) dyrektora instytucji kultury powołuje 

Burmistrz Olecka na czas określony z zastrzeżeniem ust. 3.”. 

Radna Janina Anuszkiewicz 

zacytowała art. 15 ustawy o organizowaniu i prowadzeniu działalności kulturalnej i zwróciła 

uwagę, że w uchwale jest mowa o burmistrzu, a nie organizatorze, co jest niezgodne z 

ustawą.  

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

zapytała, czy w kolegium doradczym nie mógłby się znaleźć członek Rady Kultury powołanej 

przez burmistrza.  

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

wyjaśniła, że zapis wynika z regulaminu organizacyjnego ośrodka, który nadal obowiązuje.  

Radca prawny – Łukasz Oniśko 

zwrócił uwagę, że uchwała dotyczy zmiany statutu. Art. 13 ust. 2 pkt 3 ustawy mówi, iż statut 

zawiera organy zarządzające i doradcze oraz sposób ich powoływania. Odwołanie odbywa się 

w trybie art. 15 ustawy. Rada nie ma prawa regulować tego w statucie. 

Radni nie zgłaszali innych uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

• zmiany uchwały w sprawie statutu Regionalnego Ośrodka Kultury w Olecku „Mazury 

Garbate”. 

Wyniki głosowania: 

Za: 15,  

Przeciw: 3,  

Wstrzymało się: 2,  

Brak głosu: 0,  
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Nieobecni: 1. 

Wyniki imienne: 

Za (15) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Ferdynand 

Grodzicki, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, 

Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 

Grzegorz Wróblewski. 

Przeciw (3) 

Janina Anuszkiewicz, Paweł Giełazis, Anna Kaczor. 

Wstrzymało się (2) 

Józef Krajewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

Nieobecni (1) 

Adam Chajęcki. 

Rada podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie statutu Regionalnego Ośrodka 

Kultury w Olecku „Mazury Garbate”. 

Uchwała Nr BRM.0007.114.2021 

w załączeniu 

d) wyrażenia zgody na ponowne wynajęcie lokalu użytkowego 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław Drozd 

omówił projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, iż komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na ponowne wynajęcie lokalu użytkowego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

• wyrażenia zgody na ponowne wynajęcie lokalu użytkowego. 

Wyniki głosowania: 

Za: 20,  

Przeciw: 0,  

Wstrzymało się: 0,  

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 1. 

Wyniki imienne: 

Za (20) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, , Jakub 

Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef Krajewski, Wojciech 

Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, 

Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz 

Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

Nieobecni (1) 

Adam Chajęcki. 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na ponowne wynajęcie 

lokalu użytkowego. 
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Uchwała Nr BRM.0007.115.2021 

w załączeniu 

e) Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń 

kanalizacyjnych na lata 2021-2024    

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław Drozd 

omówił projekt uchwały wskazując na wniesione autopoprawki burmistrza. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii komisji rady.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, iż komisja przy 6 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż komisja przy 6 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że komisja, uwzględniając autopoprawkę burmistrza, przy 5 głosach za i 2 

głosach wstrzymujących się pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie Wieloletniego 

planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 

2021-2024 z autopoprawkami. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
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• Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń 

kanalizacyjnych na lata 2021-2024. 

Wyniki głosowania: 

Za: 17,  

Przeciw: 0,  

Wstrzymało się: 3,  

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 1. 

Wyniki imienne: 

Za (17) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Paweł 

Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata 

Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, 

Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski. 

Wstrzymało się (3) 

Janina Anuszkiewicz, Anna Kaczor, Wioletta Dorota Żukowska. 

Nieobecni (1) 

Adam Chajęcki. 

Rada podjęła uchwałę w sprawie Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2021-2024. 

Uchwała Nr BRM.0007.116.2021 

w załączeniu 

f) zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umów o 

świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego  

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław Drozd 

omówił projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii komisji rady.  
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Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, iż komisja przy 6 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że komisja przy 6 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umów o świadczenie usług w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radni nie zgłaszali pytań ani uwag. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

• zmiany uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umów o świadczenie usług w 

zakresie publicznego transportu zbiorowego. 

Wyniki głosowania: 

Za: 19,  

Przeciw: 1,  

Wstrzymało się: 0,  

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 1. 

Wyniki imienne: 
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Za (19) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Paweł 

Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata 

Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, 

Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta 

Dorota Żukowska. 

Przeciw (1) 

Janina Anuszkiewicz. 

Nieobecni (1) 

Adam Chajęcki. 

Rada podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

umów o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego. 

Uchwała Nr BRM.0007.117.2021 

w załączeniu 

g) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości    

Kierownik Wydziału Dochodów i Egzekucji – Monika Dudycz-Stefanowska 

omówiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii komisji rady.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, iż komisja przy 6 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż komisja przy 6 głosach za i 1 głosie przeciw pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  
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poinformował, że komisja przy 5 głosach za i 2 głosach wstrzymujących się pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

• określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

Wyniki głosowania: 

Za: 16,  

Przeciw: 3,  

Wstrzymało się: 1,  

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 1. 

Wyniki imienne: 

Za (16) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Ferdynand 

Grodzicki, Anna Kaczor, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, 

Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 

Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

Przeciw (3) 

Janina Anuszkiewicz, Paweł Giełazis, Marian Prusko. 

Wstrzymało się (1) 

Józef Krajewski. 

Nieobecni (1) 
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Adam Chajęcki. 

Rada podjęła uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

Uchwała Nr BRM.0007.118.2021 

w załączeniu 

h) zmiany budżetu Gminy Olecko na 2021 rok   

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii komisji rady.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, iż komisja przy 6 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż komisja przy 5 głosach za i 2 głosach wstrzymujących się pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że komisja przy 5 głosach za i 2 głosach wstrzymujących się pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Olecko na 2021 rok. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 
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Głosowano w sprawie: 

• zmiany budżetu Gminy Olecko na 2021 rok. 

Wyniki głosowania: 

Za: 16,  

Przeciw: 0,  

Wstrzymało się: 4,  

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 1. 

Wyniki imienne: 

Za (16) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Ferdynand 

Grodzicki, Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, 

Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja 

Stefanowska, Grzegorz Wróblewski. 

Wstrzymało się (4) 

Janina Anuszkiewicz, Paweł Giełazis, Anna Kaczor, Wioletta Dorota Żukowska. 

Nieobecni (1) 

Adam Chajęcki. 

Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2021 rok. 

Uchwała Nr BRM.0007.119.2021 

w załączeniu 

i) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2021-2032 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  
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Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, iż komisja przy 6 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż komisja przy 5 głosach za i 2 głosach wstrzymujących się pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że komisja przy 5 głosach za i 2 głosach wstrzymujących się pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2021-2032. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

• zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2021-2032. 

Wyniki głosowania: 

Za: 15,  

Przeciw: 0,  

Wstrzymało się: 5,  

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 1. 

Wyniki imienne: 
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Za (15) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Ferdynand 

Grodzicki, Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, 

Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 

Grzegorz Wróblewski. 

Wstrzymało się (5) 

Janina Anuszkiewicz, Paweł Giełazis, Anna Kaczor, Marian Prusko, Wioletta Dorota 

Żukowska. 

Nieobecni (1) 

Adam Chajęcki. 

Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko 

na lata 2021-2032. 

Uchwała Nr BRM.0007.120.2021 

w załączeniu 

j) rocznego programu współpracy na 2022 r. Gminy Olecko z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego  

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

omówiła projekt uchwały wskazując na wniesioną autopoprawkę burmistrza. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii komisji rady.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, iż komisja przy 6 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że komisja przy 5 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie rocznego 

programu współpracy na 2022 r. Gminy Olecko z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego z autopoprawką. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radny Mariusz Miłun 

podziękował burmistrzowi za wzięcie pod uwagę prośby organizacji sportowych i 

kulturalnych. 

Radni nie zgłaszali pytań ani uwag. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

• rocznego programu współpracy na 2022 r. Gminy Olecko z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego. 

Wyniki głosowania: 

Za: 19,  

Przeciw: 0,  

Wstrzymało się: 1,  

Brak głosu: 1,  

Nieobecni: 1. 

Wyniki imienne: 

Za (19) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub 

Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef Krajewski, Wojciech 
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Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Marian Prusko, 

Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta 

Dorota Żukowska. 

Brak głosu (1) 

Wacław Olszewski. 

Nieobecni (1) 

Adam Chajęcki. 

Rada podjęła uchwałę w sprawie rocznego programu współpracy na 2022 r. Gminy Olecko 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego. 

Uchwała Nr BRM.0007.121.2021 

w załączeniu 

k) przejęcia przez Gminę Olecko zadania Powiatu Oleckiego w zakresie publicznego 

powiatowego transportu zbiorowego w 2022 r.  

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław Drozd 

omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że komisja przy 5 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie przejęcia przez 

Gminę Olecko zadania Powiatu Oleckiego w zakresie publicznego powiatowego transportu 

zbiorowego w 2022 r. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radni nie zgłaszali uwag. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

• przejęcia przez Gminę Olecko zadania Powiatu Oleckiego w zakresie publicznego 

powiatowego transportu zbiorowego w 2022 r. 

Wyniki głosowania: 

Za: 18,  

Przeciw: 0,  

Wstrzymało się: 1,  

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 2. 

Wyniki imienne: 

Za (18) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub 

Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef Krajewski, Wojciech 

Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wojciech Rejterada, 

Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

Wstrzymało się (1) 

Marian Prusko. 

Nieobecni (2) 

Adam Chajęcki, Wacław Olszewski. 

Rada podjęła uchwałę w sprawie przejęcia przez Gminę Olecko zadania Powiatu Oleckiego 

w zakresie publicznego powiatowego transportu zbiorowego w 2022 r. 

Uchwała Nr BRM.0007.122.2021 

w załączeniu 

Na tym punkt zakończono.  
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Do punktu 5 – Przyjęcie opinii: 

a) o sposobie wywiązywania się z obowiązków służbowych przez Burmistrza Olecka 

Karola Sobczaka      

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Mariusz Miłun 

omówił projekt opinii. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii komisji rady.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, iż komisja przy 3 głosach za, 2 głosach przeciw i 2 nieoddanych głosach  

pozytywnie zaopiniowała projekt opinii. 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że komisja przy 5 głosach za i 2 głosach przeciw pozytywnie zaopiniowała 

projekt opinii.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zaapelowała do Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej – Mariusza Miłuna o nie 

dezorganizowanie pracy komisji i dostarczanie na czas materiałów do opiniowania, ponieważ 

Komisja Polityki Prorodzinnej (…) nie opiniowała projektu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu opinii o sposobie wywiązywania się z 

obowiązków służbowych przez Burmistrza Olecka Karola Sobczaka. 

Zapytała, czy są uwagi do projektu opinii. 

Radna Janina Anuszkiewicz 

stwierdziła, iż nieprawdą jest że zostały uznane argumenty obu stron. Uczestniczyła w 

posiedzeniu Komisji Rewizyjnej, tylko radni, którzy głosowali za opinią negatywną 

przedstawili argumenty, ci co byli za opinią pozytywną nie przedstawili swoich argumentów i 

nie wiedzieli za czym głosują. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Mariusz Miłun 
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oznajmił, iż dokumenty znajdowały się w teczce komisji i na ich podstawie została 

przygotowana opinia. Ponadto Rzecznik Dyscypliny Finansów Publicznych nie napisał 

wyraźnie, czego oczekuje. Prosił o nie wprowadzanie opinii publicznej w błąd.  

Radni nie zgłaszali innych uwag. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

• opinii o sposobie wywiązywania się z obowiązków służbowych przez Burmistrza 

Olecka Karola Sobczaka. 

 
Wyniki głosowania: 

Za: 8,  

Przeciw: 2,  

Wstrzymało się: 7,  

Brak głosu: 2,  

Nieobecni: 2. 

Wyniki imienne: 

Za (8) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Renata 

Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Marcin Roszko, Grzegorz Wróblewski. 

Przeciw (2) 

Ferdynand Grodzicki, Marian Prusko. 

Wstrzymało się (1) 

Janina Anuszkiewicz, Paweł Giełazis, Anna Kaczor, Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, 

Alicja Stefanowska, Wioletta Dorota Żukowska. 

Nieobecni (1) 

Adam Chajęcki, Wacław Olszewski. 

Rada przyjęła opinię o sposobie wywiązywania się z obowiązków służbowych przez 

Burmistrza Olecka Karola Sobczaka. 

Opinia Nr BRM.0007.1.2021 
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w załączeniu 

b) o sposobie wywiązywania się z obowiązków służbowych przez byłego Burmistrza 

Olecka Wacława Olszewskiego      

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii komisji rady.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, iż komisja przy 3 głosach za i 4 głosach wstrzymujących się pozytywnie 

zaopiniowała projekt opinii. 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że komisja przy 2 głosach za, 3 głosach przeciw i 1 głosie wstrzymującym się 

negatywnie zaopiniowała projekt opinii. 

Poinformował, że po dyskusji na posiedzeniu komisji zapadła decyzja, aby ta opinia była 

również pozytywna. 

W dyskusji udział wzięli: 

• radna Anna Kaczor, 

• radny Wojciech Leonarczyk, 

• Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska, 

• radny Mariusz Miłun, 

• radny Dawid Bondarenko, 

• radca prawny – Łukasz Oniśko. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

poprosiła radnego Bondarenko o sprecyzowanie treści wniosku Komisji Planowania (…). 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko 

zgłosił wniosek o odrzucenie projektu opinii Komisji Rewizyjnej, a w zamian podjęcie przez 

Radę Miejską opinii pozytywnej o sposobie wywiązywania się z obowiązków służbowych 

przez byłego Burmistrza Olecka Wacława Olszewskiego. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała wniosek pod głosowanie. 
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Głosowano wniosek w sprawie: 

• odrzucenia projektu opinii Komisji Rewizyjnej, a w zamian podjęcie przez Radę 

Miejską opinii pozytywnej o sposobie wywiązywania się z obowiązków służbowych 

przez byłego Burmistrza Olecka Wacława Olszewskiego. 

W wyniku dyskusji głosowanie anulowano. 

Przerwa 

Przewodnicząca Rady Miejskiej wznowiła obrady. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

poprosiła radcę prawnego o wyjaśnienie kwestii głosowania nad wnioskiem i opinią. 

Radca prawny – Łukasz Oniśko 

 

wyjaśnił kwestię głosowania. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

odczytała treść wniosku, a następnie poddała go pod głosowanie. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

• zmiany treści paragrafu pierwszego i załącznika do projektu opinii poprzez pozytywne 

zaopiniowanie sposobu wywiązywania się z obowiązków służbowych przez byłego 

Burmistrza Olecka Wacława Olszewskiego. 

Wyniki głosowania: 

Za: 5,  

Przeciw: 10,  

Wstrzymało się: 4,  

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 2. 

Wyniki imienne: 

Za (5) 

Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Renata Małgorzata Maciąg, 

Alicja Nowik. 
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Przeciw (10) 

Janina Anuszkiewicz, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef Krajewski, 

Wojciech Leonarczyk, Marian Prusko, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Wioletta Dorota 

Żukowska. 

Wstrzymało się (4) 

Jarosław Bagieński, Mariusz Miłun, Wojciech Rejterada, Grzegorz Wróblewski. 

Nieobecni (2) 

Adam Chajęcki, Wacław Olszewski. 

Rada odrzuciła wniosek. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała ww. projekt opinii pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

• opinii o sposobie wywiązywania się z obowiązków służbowych przez byłego 

Burmistrza Olecka Wacława Olszewskiego. 

 
Wyniki głosowania: 

Za: 15,  

Przeciw: 4,  

Wstrzymało się: 0,  

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 2. 

Wyniki imienne: 

Za (15) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand 

Grodzicki, Anna Kaczor, Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Mariusz Miłun, Marian 

Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, 

Wioletta Dorota Żukowska. 

Przeciw (4) 

Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Renata Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik. 

Nieobecni (2) 

Adam Chajęcki, Wacław Olszewski. 
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Rada przyjęła opinię o sposobie wywiązywania się z obowiązków służbowych przez byłego 

Burmistrza Olecka Wacława Olszewskiego. 

Opinia Nr BRM.0007.2.2021 

w załączeniu 

Na tym punkt wyczerpano. 

Przerwa 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

wznowiła obrady. Przypomniała, że sesja jest nagrywana. 

Poprosiła radnych o potwierdzenie w systemie eSesja obecności na sesji. 

Na podstawie listy obecności Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła,  

że na stan 21 radnych, w sesji uczestniczy 18 radnych, co stanowi wystarczające kworum do 

odbycia sesji i podejmowania prawomocnych uchwał.  

Do punktu 6 – Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 

podejmowanych w okresie od ostatniej sesji. 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

zgłosił wniosek o zmianę porządku obrad poprzez ujęcie w punkcie 12 punktu: 

• podjęcie uchwały w sprawie przejęcia przez Gminę Olecko zadania Powiatu Oleckiego 

w zakresie publicznego powiatowego transportu zbiorowego. 

Numeracja ostatniego punktu zmieni się odpowiednio. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

przypomniała, że zgodnie z artykułem 20 ust. 1a ustawy o samorządzie gminnym, każdy 

wniosek w sprawie zmian w porządku obrad można wprowadzić bezwzględną większością 

głosów ustawowego składu rady. 

Poddała pod głosowanie wniosek Burmistrza Olecka – Karola Sobczaka. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

• zmiany porządku obrad poprzez ujęcie w punkcie 12 punktu: 
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− podjęcie uchwały w sprawie przejęcia przez Gminę Olecko zadania Powiatu 

Oleckiego w zakresie publicznego powiatowego transportu zbiorowego. 

Numeracja ostatniego punktu zmieni się odpowiednio. 

Wyniki głosowania: 

Za: 18,  

Przeciw: 0,  

Wstrzymało się: 0, 

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 3. 

Wyniki imienne: 

Za (18) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub 

Dziubiński, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata 

Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin 

Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

Nieobecni (3) 

Adam Chajęcki, Paweł Giełazis, Wacław Olszewski. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek uzyskał bezwzględną większość 

głosów i ujęto w punkcie 12 punkt podjęcie uchwały w sprawie przejęcia przez Gminę 

Olecko zadania Powiatu Oleckiego w zakresie publicznego powiatowego transportu 

zbiorowego. Numeracja ostatniego punktu zmieniła się odpowiednio. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

poinformowała, iż w okresie międzysesyjnym do biura rady wpłynęły sprawy, które na 

bieżąco były przesyłane radnym: 

➢ W dniu 1 października br. wpłynęły pisma mieszkańców Osiedla Siejnik I o ponowną 

weryfikację inwestycji zagospodarowania terenu wokół stawu na ich osiedlu. Na 

dzisiejszej sesji została przyjęta zmiana planu pracy Komisji Rewizyjnej, która 

uwzględnia analizę inwestycji przez komisję w listopadzie tego roku.  
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➢ Prezes Zarządu Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Olecku 

wystąpił z wnioskiem o zatwierdzenie aktualizacji  Wieloletniego planu rozwoju i 

modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2021-2024. 

Stosowna uchwała została podjęta na dzisiejszej sesji. 

➢ Burmistrz przedłożył informację o wyznaczeniu podmiotów obowiązanych do 

przyjęcia skazanych w celu wykonania nieodpłatnej kontrolowanej pracy na cele 

społeczne oraz pracy społecznie użytecznej orzeczonej w zamian nieściągalnej 

grzywny. 

➢ W dniu 12 października br. wpłynęło rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody 

Warmińsko-Mazurskiego stwierdzające nieważność uchwały Nr BRM.0007.96.2021 

Rady Miejskiej w Olecku z dnia 27 sierpnia 2021 r. w sprawie powierzenia 

Burmistrzowi Olecka uprawnień do ustalania opłat za odprowadzanie wód 

opadowych lub roztopowych. 

➢ W dniu 13 października 2021 r. dwoje radnych Rady Miejskiej w Olecku wystąpiło z 

wnioskiem o umożliwienie uczestnictwa w posiedzeniach komisji w trybie zdalnym. 

➢ Grupa 7 radnych przekazała jako załącznik do protokołu z posiedzenia Komisji 

Rewizyjnej odbytego w dniu 15 października br. pismo z argumentacją do opinii o 

wywiązywaniu się z obowiązków służbowych przez Burmistrza Olecka Karola 

Sobczaka. 

➢ Dyrektorzy trzech szkół podstawowych z terenu miasta przedłożyli informacje o 

zawartych umowach najmu. 

➢ Urząd Skarbowy w Olecku oraz Burmistrz Olecka przekazali informacje z wynikami 

przeprowadzonej analizy oświadczeń majątkowych według stanu na dzień 31 grudnia 

2020 r. Szczegółowa analiza oświadczeń zostanie przedstawiona w punkcie 9 

porządku obrad. 

➢ W dniu 7 października br. Wojewódzki Sąd Administracyjny w Olsztynie wezwał do 

uzupełnienia akt sprawy poprzez nadesłanie porządku obrad i protokołu z sesji 

odbytej w dniu 28 maja 2021 r. Natomiast w dniu 22 października br. wpłynął odpis 

sentencji wyroku w sprawie ze skargi Pana Karola Sobczaka na uchwałę w sprawie 

nieudzielenia Burmistrzowi Olecka wotum zaufania. Sąd oddalił skargę.  
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➢ Biorąc pod uwagę wcześniejsze rekomendacje Komisji Statutowej proszę 

przewodniczących komisji o ponowne przeanalizowanie kwestii ustalania porządku 

obrad, aby punkt zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej był 

omawiany jako pierwszy. 

➢ Odbyło się 5 posiedzeń Komisji Rady Miejskiej.  

➢ Miałam przyjemność reprezentować Radę Miejską w „Senioriadzie”. 

Zapytała, czy są pytania w związku z przedstawionymi informacjami.  

Radni nie zgłaszali pytań.  

Na tym punkt zakończono.  

Do punktu 7 – Informacja Burmistrza Olecka o działalności w okresie między 

sesjami.  

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

poinformował, że w okresie między sesjami zostało wydanych 19 zarządzeń. Informacje z 

tego okresu oraz zarządzenia zostały zamieszczone w BIP. 

 

Do punktu 8 – Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku 

szkolnym 2020/2021.  

Kierownik Wydziału Edukacji – Anna Mitin 

na podstawie prezentacji przedstawiła informację o realizacji zadań oświatowych – treść  

w załączeniu do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

odniosła się do słabych wyników z egzaminów w Szkole Podstawowej im. Marszałka Józefa 

Piłsudskiego w Gąskach. Zapytała, czy będzie przeprowadzona diagnoza, dlaczego tak się 

dzieje. 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odpowiedział, iż jest realizowany program naprawczy. 
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Radny Wojciech Rejterada 

wskazał, że Komisja Oświaty (…) analizowała wyniki egzaminów.  

Radny Ferdynand Grodzicki 

odniósł się do kwestii wyników egzaminów. 

Radni nie zgłaszali innych pytań. 
 
Na tym punkt zakończono.  
 

Do punktu 9 – Analiza oświadczeń majątkowych.  

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

przedstawiła analizę oświadczeń majątkowych – treść w załączeniu do protokołu. 

Radni nie zgłaszali żadnych pytań. 

Na tym punkt zakończono. 

Do punktu 10 – Analiza inwestycji „Modernizacja istniejących sieci w celu 

ograniczenia strat ciepła oraz likwidacji niskiej emisji w systemie 

ciepłowniczym PEC Olecko”, w tym omówienie umowy na zakup ciepła od 

prywatnego przedsiębiorcy – referat Komisji Planowania, Budżetu i 

Gospodarki Rady Miejskiej w Olecku.  

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

odczytał referat dotyczący analizy inwestycji – treść w załączeniu do protokołu. 

Radny Jarosław Bagieński 

podziękował burmistrzowi i prezesowi  za modernizację sieci ciepłowniczej i likwidację 

kotłowni przy ul. Składowej oraz zaapelował do władz powiatu, aby ponowiły rozmowy z 

Prezesem Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej Sp. z o.o. w Olecku dotyczące podłączenia 

swoich placówek, tj. Zespołu Szkół Licealnych i Zawodowych w Olecku, „Olmedica” Sp. z o.o. 

w Olecku oraz Ośrodka Szkolno-Wychowawczego dla Dzieci Głuchych im.  św. Filipa 

Smaldone do miejskiej sieci ciepłowniczej. 
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Radni nie zgłaszali innych uwag ani pytań. 

Na tym punkt zakończono.  

Do punktu 11 – Oświadczenia i wystąpienia radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

przypomniała, iż zgodnie z § 47 w związku z § 55 Statutu Gminy Olecko radni mają prawo 

zgłaszać oświadczenia na sesjach, zaś teksty zgłoszonych oświadczeń złożone na ręce 

przewodniczącego stanowią załącznik do protokołu z sesji.  

Prosiła radnych o zgłaszanie oświadczeń i wystąpień. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

w związku z poszukiwaniem oszczędności w oświacie zgłosiła propozycję, aby węgiel do szkół 

zakupywała spółka PEC, która kupując opał w tysiącach ton ma wynegocjowane ceny niższe 

niż ceny detaliczne wynegocjowane przez dyrektorów szkół za zakup węgla w niewielkiej 

ilości. Średnio w ciągu roku, w każdej ze szkół wiejskich, jest spalanych ok. 30 t węgla. Należy 

brać pod uwagę cały rok, nie sezon grzewczy, gdyż sezon grzewczy jest ruchomy i zależy od 

temperatur zewnętrznych, izolacji termicznej budynku oraz zapotrzebowania na energię 

cieplną. Biorąc pod uwagę 4 szkoły wiejskie rocznie zakup węgla wynosi średnio 120 t. Gdyby 

spółka zakupiła węgiel nawet 100 zł taniej za tonę, to oszczędność wyniosłaby 12 tys. zł. 

Innym rozwiązaniem, w ramach oszczędności, mogłoby być przejęcie przez spółkę PEC 

kotłowni szkolnych. W szkołach są kotły z zasypem ręcznym i wymagają nadzoru palacza. 

Warto kotły zamienić na nowe, piątej klasy spalania z podajnikiem, na paliwo przyjazne 

środowisku. Kotły nowej generacji posiadają sprawność powyżej 87%, czyli emitują mniej 

zanieczyszczeń. Wówczas też nie byłaby potrzebna ciągła obsługa, a przyjmując średnie 

wynagrodzenie palacza w wysokości 3 000,00 zł przez 6 miesięcy na 4 kotłownie daje to 

koszt 72 000,00 zł. Mnożąc kwotę przez dwa etaty zatrudnionych palaczy na sezon grzewczy 

wydatek wynosi 144 000,00 zł. Koszt kotła mieści się w granicach 35 000,00 – 40 000,00 zł.  

Prosiła o przeanalizowanie propozycji. 

Radny Dawid Bondarenko 

wskazał, że wspomniany temat był poruszany na wspólnym posiedzeniu Komisji Planowania 

(…) i Komisji Oświaty (…).  
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Radna Anna Kaczor 

podkreśliła, że pomysł radnej Żukowskiej jej się podoba i jest wart rozważenia, jeśli to jest 

możliwe pod względem prawnym.  

Radca prawny – Łukasz Oniśko 

wyjaśnił, że spółka jest zamawiającym sektorowym i przystępuje do zamówień publicznych 

na innych zasadach. Zatem będzie zależało to od wydatkowanych kwot na zakup węgla. W 

jego ocenie zakup przez spółkę byłby możliwy.  

Radny Dawid Bondarenko 

odniósł się do wypowiedzi radnej Anny Kaczor. 

Radny Ferdynand Grodzicki 

odniósł się do propozycji radnej Wioletty Żukowskiej. 

Na prośbę mieszkańców Lenart i Judzik zgłosił wniosek o umożliwienie młodzieży z tych wsi 

dojazdu do szkoły ponadpodstawowej autobusem na godzinę 8:00. Obecnie uczniowie 

korzystają  z uprzejmości ludzi, którzy jadą do pracy. 

Radny Wojciech Leonarczyk 

wystąpił w następujących sprawach: 

✓ prosił zarządcę parkingów przy Szkole Podstawowej Nr 4 z Oddziałami 

Integracyjnym im. Ks. Jana Twardowskiego w Olecku o namalowanie linii poziomych 

w celu zoptymalizowania parkowania w tym miejscu oraz wystąpienie z apelem do 

policji o egzekwowanie właściwego parkowania w mieście; 

✓ przy Osiedlu Siejnik powstają nowe bloki. Poddał pod rozwagę nadanie nazwy ulicy 

w tym miejscu, by nie było adresów o nazwie Osiedle Siejnik III; 

✓ prosił o uporządkowanie kwater wojennych na cmentarzu ewangelickim. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

wystąpiła w następujących sprawach: 

✓ zgłosiła, iż mieszkańcy Osiedla Siejnik proszą o możliwość uczestniczenia w komisji 

odbioru inwestycji zagospodarowania terenów zielonych na osiedlu. Prosiła o 

wyjaśnienie, czy jest taka możliwość, a jeśli nie, to jakie są przeszkody, 

✓ poinformowała, że mieszkanka złożyła zażalenie, iż z urzędu wyszło pismo z jej 

danymi wrażliwymi, czyli niezanonimizowane. 
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Burmistrza Olecka – Karol Sobczak 

odniósł się do poruszonych spraw. 

Radca prawny – Łukasz Oniśko 

udzielił odpowiedzi na zapytanie o uczestnictwo mieszkańców w komisji odbierającej 

inwestycję.  

Radna Anna Kaczor 

odnosząc się do kwestii oszczędności w oświacie w zakresie ogrzewania zwróciła uwagę, iż 

technologia jest tak zaawansowana, że kotłem co. można sterować smartfonem. Wówczas 

wystarczyłaby jedna osoba ze spółki, która nadzorowałaby wszystkie kotłownie, a za 

zaoszczędzone pieniądze można byłoby wymieniać piece. 

Radny Józef Krajewski 

wystąpił w następujących sprawach: 

✓ poruszył problem techniczny związany z nagłośnieniem wideokonferencji. W jego 

ocenie warto byłoby ustawić mikrofony tak, aby były nieruchome; 

✓ prosił o apel do mieszkańców, aby wygospodarowali miejsce na parkowanie 

samochodów na własnych posesjach a nie na ulicy.  

Burmistrza Olecka – Karol Sobczak 

odniósł się do wypowiedzi radnej Anny Kaczor. 

Na tym punkt zakończono.  

Do punktu 12 – Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia przez Gminę Olecko 

zadania Powiatu Oleckiego w zakresie publicznego powiatowego transportu 

zbiorowego.  

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław Drozd 

omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie przejęcia przez 

Gminę Olecko zadania Powiatu Oleckiego w zakresie publicznego powiatowego transportu 

zbiorowego. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
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zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

• przejęcia przez Gminę Olecko zadania Powiatu Oleckiego w zakresie publicznego 

powiatowego transportu zbiorowego. 

Wyniki głosowania: 

Za: 17,  

Przeciw: 0,  

Wstrzymało się: 0,  

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 4. 

Wyniki imienne: 

Za (17) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub 

Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef Krajewski, Wojciech 

Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wojciech Rejterada, 

Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

Nieobecni (4) 

Adam Chajęcki, Paweł Giełazis, Mariusz Miłun, Wacław Olszewski. 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie przejęcia przez Gminę Olecko zadania 

Powiatu Oleckiego w zakresie publicznego powiatowego transportu zbiorowego. 

Uchwała Nr BRM.0007.123.2021 

w załączeniu 

Na tym punkt zakończono. 
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Do punktu 13 – Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

stwierdziła, że porządek sesji został wyczerpany i zamknęła obrady 45. sesji Rady Miejskiej  

w Olecku. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej 

/ - / Alicja Stefanowska 

Protokołowała 

/ - / Małgorzata Adameit 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
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